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§ 4 
Förslag på fördelning av föreningsbidrag 2025  
BRO 2025/27 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens förslag till fördelning av 
föreningsbidrag. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Bromma stadsdelsnämnd delar varje år ut föreningsbidrag 
till ideella föreningar som är verksamma inom stadsdelsområdet. I  
budget 2025 har 500 000 kronor avsatts för bidrag till föreningar 
i Bromma som i huvudsak riktar sig till stadsdelsområdets 
invånare. Förvaltningens förslag innebär att ett något högre belopp 
än det budgeterade fördelas.  
 
I år har 16 föreningar ansökt om föreningsbidrag om sammanlagt 1 
057 821 kronor. Förvaltningen föreslår att 13 föreningar 
beviljas stöd helt eller delvis enligt framställan i inkomna 
ansökningar. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordförande Johan Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V), 
Svante Thorell (MP), Alexander Saednia m.fl. (M) och Hanna 
Wistrand (L) föreslår (se beslutet). 
 
2) Findel Madison (SD) föreslår: 
 
a)    Att delvis bifalla förvaltningens förslag till fördelning av 
föreningsbidrag. 
b)    Att justera förvaltningens förslag i enlighet med nedan 
fördelning. 
c)    Därutöver anföra följande: 
Sverigedemokraterna instämmer i stora delar med förvaltningens 
avvägningar och prioriteringar men önskar se en något annan 
fördelning av föreningsbidragen enligt nedan tabell för att 
möjliggöra en starkare slagsida åt föreningar som dokumenterat och 
trovärdigt bedriver verksamhet som kommer Brommaborna till del. 
Sverigedemokraterna ser även ett egenvärde i att hålla förslaget 
inom budget.  
  

Förening  Ansökt om Förvaltn.  
SD:s 
förslag 
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Abrahamsbergskyrkans seniorer 69 000 kr 0 kr 0 kr 
Björklunds Hage 4H 71 500 kr 71 500 kr 71 500 kr 
Bridgeföreningen Kortrundan 9 750 kr 9 750 kr 9 750 kr 
Bromma badmintonklubb 230 000 kr 70 000 kr 95 000 kr 
Dröm Stort 50 000 kr 45 000 kr 0 kr 
Frivillig Väntjänst 40 000 kr 0 kr 0 kr 
Kulturcentra Alvik 59 080 kr 59 080 kr 59 080 kr 
OffStockholm 100 000 kr 100 000 kr 0 kr 
PRO Bromma 43 000 kr 43 000 kr 43 000 kr 
Råcksta Fritidsträdgårdar 50 000 kr 25 000 kr 25 000 kr 
Scen Västra 85 400 kr 0 kr 0 kr 
Seniorkören Västergökarna 16 960 kr 16 960 kr 16 960 kr 
Sjöscoutkåren Drakarna 45 491 kr 45 491 kr 45 491 kr 
SPF seniorerna Bromma 125 040 kr 98 930 kr 98 930 kr 
Västerorts ideella förening 5 000 kr 3 000 kr 3 000 kr 
Äldrekontakt 57 000 kr 6 600 kr 6 600 kr 
Totalt 1 057 221 kr 594 311 kr 467 711 kr 
          

  
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Findel Madison (SD) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi noterar att även i år får inte SPF det belopp man ansökt om. Vi 
noterar också att PRO återigen fått hela det belopp man ansökt om. 
Medett nästan dubbelt så stort medlemsantal och med detta 
medföljande större verksamhet skickar det skeva signaler. De två 
föreningarna bidrar båda med oerhört värdefull verksamhet för våra 
äldre och de bör bemötas på ett likvärdigt sätt oavsett vilken politisk 
bakgrund deras medlemmar råkar ha. 
  
 
Handlingar i ärendet 

• 2019420 (Godkänd - R 1) Förslag till fördelning 
föreningsstöd 2025 

• 2012914 Lokala regler för föreningsbidrag i Bromma 2025 
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• 2012915 Stockholms stads riktlinjer avseende förenings- och 
kulturbidrag - demokrativillkor 
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